
Liemarka Vel  

Stiftet 9. september 2000 

Referat digitalt styremøte 9. januar 2025  

Til stede: Anita W., Kjell-Ole G, Inger H., og Stein E H. 
Forfall: Åshild W T. 

 
Sak 01/25   Godkjenne siste referat styremøte 4. desember   
  Referatet enstemmig godkjent. 
 
Sak 02/25   Utsending av løypeavgift 2025.   

Løypeavgiften ble på siste årsmøte besluttet øket til kr 950,-. Utsendelse av løypeavgiften 
gjøres så raskt som mulig. Ansvar: Inger 

  Status på konti er som ved forrige styremøte. 
Grasrotandelen for 2024 endte noe høyere enn 2023. BSSL kontaktes for å få overført vår 
andel. Ansvar: Stein 
 

Sak 03/25 Status løypekjøring og avtale med BSSL. 
Styret i BSSL har meldt tilbake at endringen med at de er enige i vårt forsalg om at de 
preparerer Eventyrløypa til kryss Oksevatn og Liemarka Vel preparerer derfra og til 
Lakrisputtan. BSSL og Liemarka Vel er i dialog om fordeling av tilskuddet fra kommunen. 
Ansvar: Stein. 

    
Sak 04/25 Beslutning på bestilling av infotavler og hvor skal de stå  

Styret er enige i at Arnt Lie produserer disse mot kostpris på materialer. Tavlene produseres 
i impregnert trevirke og størrelsen justeres til 100 cm x 80 cm. Tavlene bør ha skilt med 
Liemarka Vel og eventuelt symbol for skiløper og turgåer Anita følger opp. 

 
Sak 05/25    Arrangement i forbindelse med vinterferien    

Arrangementet avholdes ved Dypilen som i fjor, lørdag 22. februar.  Informasjon legges ut 
på web og FB ca. 1. februar. Ansvar: Stein 

 
Sak 06/25 Skilting av stier til Tilifjell og Lusfjell    

Kjell-Ole sender kart med oversikt over skilting til Åshild. Deretter tas det kontakt med 
aktuelle grunneiere for å be om tillatelse til å sette opp skilt. Ansvar: Åshild og Kjell-Ole 

 
Sak 07/25 Eventuelt 
  Foreløpige datoer ble satt for styremøter: 

• 13. februar 

• 12. april – fysiskmøte hos Anita 

• 11. juni – møte på Oscarsborg med guiding av Stein 
 
Stein E H 
referent 


